The First China-Japan Joint Conference on Economic Growth

1、会议主要安排 Conference Program

2010年10月22日(星期五)接机住宿

南京中心大酒店

南京市鼓楼区中山路 75号

TEL:86-025-84733888 FAX: 86-025-84733999

Check in, Central Hotel, Oct 22, 2010

日本北海道大学町野和大院长一行 2 位 (MU534 13:40 到南京禄口机场,接机人徐盈之)

日本东北大学佃良彦院长一行 4 位和日本一桥大学中岛贤一郎教授 1 位(MU2772 15:55 到南京禄口机场,接机人李先宁)

17:00	日本北海道大学町野和夫院长一行会谈
	参加人员: 经济管理学院徐康宁院长、周勤教授、
	陈淑梅教授、徐盈之教授、王铮教授等
	地点:南京中心大酒店二楼杜鹃 C 厅
	时间: 17:00
	2F, Central Hotel
	17:00, Friday, Oct 22, 2010
18:00	晚宴
	地点:南京中心大酒店二楼天竺葵
	时间: 18:00
	Dinner, 2F, Central Hotel
	18:00, Friday, Oct 22, 2010

2010年10月23日(星期六)

时间: AM 8:00

中心大酒店门口乘车至九龙湖校区经管学院

8:00, Leaving From Central Hotel to School of Economics and Management,

Jiulonghu Campus, Southeast University

首届中日经济增长学术研讨会

The First China-Japan Joint Conference on Economic Growth

会议议程

Conference Program

主办方: 东南大学 日本东北大学

Sponsors: Southeast University, Tohoku University(Japan)

承办方: 东南大学经济管理学院

Organizer: School of Economics and Management, Southeast University

中国·南京

October 23, 2010

Nanjing, China

1、会议主要安排 Conference Program

2010年10月23日(星期六)首届中日经济增长学术研讨会

地点: 九龙湖校区东南大学经济管理学院 1 楼报告厅

The First China-Japan Joint Conference on Economic Growth

1F, Hall, School of Economics and Management, Southeast University

Saturday, Oct 23, 2010

9:00-9:20	开幕式 Opening Ceremony
	1、 主持人宣布大会开始并介绍嘉宾(东南大学经济管理学院院长 徐康宁 教授)
	Announcing Opening of Conference and Introducing Distinguished Guests
	Prof. Xu Kangning, Dean, School of Economics and Management, Southeast
	University
	2、 东南大学副校长致辞 (刘京南 教授)
	Welcoming Speech by Prof. Liu Jingnan, Vice President, Southeast University
	3、日本东北大学经济管理学院院长致辞(佃良彦 教授)
	Speech by Prof. Yoshihiko Tsukuda, Dean, Graduate School of Economics and
	Management, Tohoku University, Japan
9:20-9:30	合影留念 经济管理学院大厅
	Group Photograph, Lobby, School of Economics and Management
9:30 -10:30	大会发言 Speeches
9:30 -10:30	主持人: 陈淑梅 教授
	(1) 大会报告一 Speech 1 (20 minutes)
	 泉田成美 教授,日本东北大学经济管理学院
	Does Economic Environment Affect Ownership-performance Relation? Evidence
	from Financial Deregulation in Japan
	Prof. Shigemi Izumida, Graduate School of Economics and Management, Tohoku
	University, Japan
	(2) 大会报告二 Speech 2 (20 minutes)
	钟甫宁 教授,南京农业大学经济管理学院
	Impact of Demographic Dynamics on Food Consumption in China
	Prof. Zhong Funing, School of Economics and Management, Nanjing Agricultural
	University
	(3) 大会报告三 Speech 3 (20 minutes)
= **	何玉梅 博士,东南大学经济管理学院

	Agglomeration, Congestion and Industrial Concentration: From a Perspective of
	Infrastructure
	Dr. He Yumei, School of Economics and Management, Southeast University
10:30-10:50	茶歇 经济管理学院大厅
	Tea Break, Lobby, School of Economics and Management
10:50 -11:50	大会发言 Speeches
	主持人: 日置史郎 教授 (4) 大会报告四 Speech 4 (20 minutes)
	植渡雅人 教授,日本北海道大学经济管理学院
	A Comparative Study on Self-governing Organizations in the Village Societies of
	Asian Countries: Muras in Japan and Mahallas in Uzbekistan
	Prof. Masato Hiwatari, Graduate School of Economics and Business Administration,
	Hokkaido University, Japan
	(5) 大会报告五 Speech 5 (20 minutes)
	陈淑梅 教授,东南大学经济管理学院
-	A Comparative Study on Animal Welfare in China, Japan and EU— With
	Implications for Transnational Trade in East Asia
	Prof. Chen Shumei, School of Economics and Management, Southeast University
	(6) 大会报告六 Speech 6 (20 minutes)
	中岛贤一郎 教授,日本一桥大学经济学院
	Measuring Economic Localization: Evidence from Japanese Firm-level Data
	Prof. Kentaro Nakajima, Graduate School of Economics, Hitotsubashi University,
	Japan
12:00-13:30	午餐
13:40-15:20	大会发言 Speeches
	主持人: 何玉梅 博士
	(7) 大会报告七 Speech 7 (20 minutes) 朱晶 教授,南京农业大学经济管理学院
	Protect or Open?Factor Adjustment Cost in Chinese Agriculture and Policy
	Alternatives
	Prof. Zhu Jing, School of Economics and Management, Nanjing Agricultural
	University
	(8) 大会主题报告八 Speech 8 (20 minutes)
	河崎亮 教授,日本东北大学经济管理学院

Do"Ends Justify the Means" in Mechanism Design

Prof. Ryo Kawasaki, Graduate School of Economics and Management, Tohoku University, Japan

(9) 大会报告九 Speech 9 (20 minutes) 鲁明易 博士,东南大学外国语学院

The Overseas Expansion of Japanese Banks in the 1980s: Implications for Chinese

Banks

Dr. Lu Mingyi, School of Foreign Language, Southeast University

(10) 大会主题报告十 Speech 10 (20 minutes) 日置史郎 教授,日本东北大学经济管理学院

Measuring the Changes in China's Intra- and Inter-regional Input-Output

Linkages

Prof. Shiro Hioki, Graduate School of Economics and Management, Tohoku University, Japan

(11) 大会主题报告十一 Speech 11 (20 minutes) 王铮 教授,东南大学经济管理学院

Horizontal Differentiations and Strategic Interactions of Platforms: Evidences

from Tencent

Prof. Wang Zheng, School of Economics and Management, Southeast University

